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Protokoll från stadsdelsnämndens
pensionärsråds sammanträde den 7 mars
2022

§ 1 Val av protokolljusterare
Rådet beslutar att Yvonne Wendt och Sten Fylkner justerar proto
kollet.

§ 2 Tid för protokolljustering
Protokollet justeras onsdagen 9 mars kl. 13 :00 på Östermalms stads
delsförvaltning. Protokollet e-postas till medlemmarna inför juste
rmg.

§ 3 Föregående protokoll
Rådet har tagit del av protokollet från den 24 januari. Protokollet
läggs till handlingarna.

§ 4 Ärenden till stadsdelsnämnden

ÖST 2022/38 Verksamhetsberättelse VB 2021 för Öster
malms stadsdelsnämnd
Rådet har tagit del av handlingen och ställer frågor kring stadens sy
stem för styrning och uppföljning. Rådet framför vidare att de öns
kar att det som komplement tas fram en mer verksamhetsnära upp
följning och beskrivning av verksamheten på Östermalm och att de
önskar vara delaktiga i framarbetande av en sådant.

ÖST 2021/1119 Remiss av reviderad framkomlighetsstrategi
Rådet har tagit del av handlingen och inkommit med synpunkter
som redovisas i ärendet. Rådets synpunkter biläggs protokollet, bi
laga 1.
Rådet framför även synpunkt att det vore bra att ytterligare använda
sig av vattenvägarna i form av färjor och båtar för att minska träng
sel på gatorna. Goda exempel är färjan som går mellan Södermalm
och Hammarby sjöstad och SL- båten som trafikerar sträckan
Ropsten- Nybroplan. Vidare ställs förslag om att eluppvärmda vat
tenutkastare som droppar och skapar isvalkar på trottoarer grävs
ned.

ÖST 2022/80 Planärende på samråd - förslag till detaljplan
för fastigheten Kumlet 23 i stadsdelen Östermalm
Rådet har tagit del av handlingen och inkommit med synpunkter
som redovisas i ärendet. Rådets synpunkter biläggs protokollet, bi
laga 2.

ÖST 2021/980 Verksamhetsuppföljning av l.inneqårdens vård
och omsorgsboende
Rådet har tagit del av ärendet.

ÖST 2021/1022 Verksamhetsuppföljning av Kattrumpstullens
vård och omsorgsboende
Rådet har tagit del av ärendet och framför synpunkt att det borde
framgå vilken entreprenör som driver boendet och vidare att det
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vore intressant att se utvecklingen över tid genomjämförelser med
tidigare uppföljningar.

§ 5 Övriga utskick
• Protokoll från KPRs sammanträde 18 januari samt 15 febru

ari.
Rådet har tagit del av handlingarna.

• Protokoll från rådet för funktionhindersfrågors sammanträde
20 januari 2021

Rådet har tagit del av handlingen.

• Utkast till pensionärsrådets broschyr 2022
Rådet har tagit del av handlingen och framför önskemål om att
bilden på framsidan ändras och att texten kompletteras med
pensionärsrådets olika ansvarsområden. Sten får i uppdrag att
utforma förslag tillsammans med Cecilia för beslut på nästa
sammanträde.

• Medlemsförteckning pensionärsrådet 2022
Rådet har tagit del av handlingen.

Protokoll från stadsdelsnämndens
pensionärsråds sammanträde den 7 mars
2022

• Lista över sammanträden och inbjudna gäster
Rådet har tagit del av handlingen.

• Utkast till schema för Seniorveckan
Rådet har, i egenskap av referensgrupp för projektet Äldrevänlig
stad, fått utkast till schema för Seniorveckan 9-13 maj för syn
punkter.

• Rådet framför synpunkt att pensionärsföreningarna be
höver synas mer under veckan, till exempel i anslutning
till mingeltillfällen och i anslutning till frågestunden
med politiken.

• Rådet formulerar frågeområden till frågestunden med
politiken och dessa stäms av via e-post inför nästa sam
manträde.

• Rådet godkänner förvaltningens föreslagna planering för
frågestunden med politiken.

§ 6 Rapport från rådets medlemmar
• Rådet beklagar att stadsdelsnämndens ordförande åter an

mält förhinder att delta vid sammanträdet. Rådet har en rad
synpunkter och frågor att ta upp och önskar att ordförande
istället bjuds in att delta vid något av rådets sammanträden
under våren. Marianne ansvarar för inbjudan.

• Rådet framför att de upplever brister i lokalvård och skötsel
av föreningslokalerna på Fältöversten.



R StockholmsV stad
Protokoll

Sida 4 (5)

• Ulla rapporterar från förtroenderåd på Linnegården - Tidi
gare verksamhetschef har slutat och rekrytering pågår. Det
har genomförts en nöjdhetsundersökning med goda resultat.

§ 8 Rapport från förvaltningen
•

•

•

•

•

•

Rådet bjuds in att besöka Dianagårdens seniorboende ons
dag 23 mars kl. 11 :00.
Stadsdelsnämnden har särskilt bjudit in pensionärsrådet till
utbildningstillfälle med tema äldreomsorg 24 mars kl. 15 :00
-17:00. Lokal är Seniorträffen Bo Bergman.
Digital hantering av rådets sammanträden- efter sommaren
föreslås att rådets medlemmar förses med Ipads och får mö
teshandlingar, kallelser och protokoll digitalt på samma sätt
som stadsdelsnämnden. Utbildning och individuellt stöd
kommer att ges. Bakgrunden är dels att den nuvarande pap
pershanteringen är tidsödande och dels att Post Nords över
gång till varannandagsutdelning gör att rådet får handling
arna sent. Rådet ställer sig positiv till förslaget.
Marianne informerar om att lokalerna på Rio börjar bli fär
digställda men att det ännu inte är helt klart hur de eventuellt
ska kunna användas av föreningar. Pensionärsrådet vill i det
sammanhanget betona vikten av att lokala föreningar ges
förtur till förhyrning av lokalerna.
Studenterna från Open lab som arbetar med utmaningen om
ofrivillig ensamhet bland äldre kommer att besöka förvalt
ningens arbetsgrupp 17 mars kl. 14:00 -15:30 för att få
gruppmedlemmarnas input i arbetet och också kunna ge in
formation om vad de hittills gjort och planerar framöver. Till
det mötet bjuds hela pensionärsrådet in för att ge studenterna
så mycket input och så många perspektiv som möjligt.
Marianne ger information om äldreomsorgens arbete med
krisplanering.

§ 9 Övriga frågor
• Fråga om fixartjänsten- rådet vill framföra vikten av att det

alltid går att komma fram och boka fixartjänsten på den an
givna telefontiden.

§ 10 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är måndagen 11 april kl. 13:30 -15:00. Mötes
form meddelas senare.

Sekreterare: Cecilia Werge (cecilia.werge@stockholm.se)
Protokoll från stadsdelsnämndens
pensionärsråds sammanträde den 7 mars
2022
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Bilaga:

1. Rådets synpunkter kring ärende ÖST 2021/1119 Remiss av
reviderad framkomlighetsstrategi.

2. Rådets synpunkter kring ärende ÖST 2022/80 Planärende på
samråd - förslag till detaljplan för fastigheten Kumlet 23 i
stadsdelen Östermalm
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